
Protokoll fört vid BDBF:s styrelsemöte 170821 

 
Närvarande: Kjell Berg, Ole Jensen, Anna Järup, Frank Andersson, Anders Dellien 

 

§1 Kjell öppnade mötet och valdes till ordförande för det. 

 

§2 Anna valdes till sekreterare för mötet 

 

§3 Dagordningen godkändes 

 

§4 Föregående mötes protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

§5 Ekonomisk rapport: 

     Kjell rapporterade om årets resultat. Vi har gått 7926kr minus, men 

     det är ett bättre resultat än väntat, med tanke på att vi inte fått något bidrag från Västra 

     Götalands Regionen för veteranerna i år. Detta bidrag kommer vi inte att få i framtiden 

     heller. Revisionsberättelsen är klar. 

     Avgifterna för DM-spel fastställdes. Se bilaga! 

 

§6 Verksamheten: 

     Tävlingsprogrammet för -17-18 är klart.Ole skriver på hemsidan om Rallyt. 

     Kjell har gjort Verksamhetsberättelsen. Ole lägger ut den på nätet. 

     Ole och Mikael åker på Riksstämman i Örebro 6-8 okt. Ole anmäler. 

 

§7 Hemsidan. OK!     

  

§8 Utbildning: 

     Vi ska ha en TL1 utbildning 11 nov i Uddevalla. 

      

§9 Rapporter: Fanns inga 

 

§10 Övriga frågor.: 

       Motionen från T.Axenbratt om DM-par behandlades. Beslöts att be årsmötet   

       bordlägga frågan till nästa år, och att vi under året gör en enkät bland medlemmarna för      

       att ta reda på vad majoriteten vill. 46 eller 69 brickor. 

 

§11 Nästa möte 24/9 kl.14.00 i Uddevalla 

 

§12 Kjell tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

 

 

 

 

 

 

_______________________________   ____________________________ 

sekr Anna Järup      ordf Kjell Berg 

 



 


